
Pjanic: Czuję się dobrze w Romie. Do Francji, tylko do PSG
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Zdaniem mediów, Miralem Pjanic jest pierwszym kandydatem do

opuszczenia Romy latem. Prasa pisze często o możliwym transferze po

sezonie do PSG. Na razie Bośniak czeka na nowy kontrakt, o którym

ostatnio cicho.

 

W krótkim wywiadzie dla francuskiego Telefoot mówi:

- Czuję się dobrze w Romie, jestem kibicem drużyny. Mam dobre relacje z kibicami.

 

Zainteresowanie PSG?

- Pochlebia mi. Jest jedynym klubem, do którego poszedłbym grać, gdybym miał

wrócić do Francji. Jestem w Romie, która jest wielkim klubem i czuję się tutaj bardzo

dobrze. Gdybym naprawdę musiał stąd odejść, udałbym się do miejsca, które mi się

podoba.
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